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Za novinare, snimatelje i sve druge djelatnike medijskih kuća danas je župan Varaždinske 

županije Anđelko Stričak s predsjednikom Županijske skupštine dr. sc. Josipom 

Križanićem, potpredsjednikom Skupštine Dragutinom Kranjčecom i pročelnicima priredio 

već tradicionalan prijem u Županijskoj palači.

Župan Stričak zahvalio je na profesionalnoj suradnji tijekom 2024. godine.

- Vjerujem da dijelimo mišljenje da je prošla godina bila uspješna, da smo dobro surađivali,

o čemu govore i statistički podaci. Prošle smo godine uputili 604 priopćenja, a time smo 

zajedno s vama pridonijeli da su naši građani pravodobno i točno informirani. Posebno je 

to važno prilikom raspisivanja javnih poziva ili natječaja za dodjelu potpora, jer svi građani 

imaju pravo prijaviti se, što mogu jedino ako su na vrijeme informirani. U sljedeća dva 

mjeseca će Varaždinska županija raspisati javne pozive za financiranje projekata i 

programa udruga, za dodjelu potpora u poljoprivredi, u turizmu te za poticanje korištenja 

obnovljivih izvora energije u obiteljskim kućama – najavio je Stričak.



Dodao je da je u 2024. godini provedeno niz investicija u školstvu, zdravstvu, cestovnoj 

infrastrukturi, kao i u ostalim sektorima.

- Sve te investicije se odrađuju jer su na korist svima onima koji žive na našem području. 

Bitno je naglasiti i uspjehe naših sugrađana kojih je lani bilo doista puno, na sportskom, 

kulturnom, gospodarskom planu, a važno je isticati i uspjehe naših učenika. Na kraju 

prošle školske godine nagradili smo čak 101 našeg učenika, što je doista respektabilan 

broj. Bitno je da mladi nauče da se rad i trud isplate, da će to biti vrednovano i cijenjeno. 

Osim svega toga, važna je i suradnja prilikom kriznih situacija, da građani znaju da su sve 

informacije koje dobiju putem medija točne, sigurne i provjerene. Još vam jednom 

zahvaljujem na dobroj i kvalitetnoj suradnji te vam želim sretnu i uspješnu 2025. godinu – 

istaknuo je župan Stričak.








